
Z A P I S N I K 

 

sastavljen na 11. sjednici Općinskog vijeća Općine Smokvica  održanoj dana  29.studenog 

2018.g. u Općinskoj vijećnici. Sjednica je započela u 18,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Ljubo Kunjašić(POV), Ivanka Stanojević, Daria Pecotić, Lenko Salečić, 

Frano Pešelj . 

Odsutni vijećnici: Marija Bačić, Viljan Didović ,Marela Baničević i Slavica Radovanović  su  

opravdali  svoj nedolazak. 

Ostali prisutni: Načelnik Kuzma Tomašić, zamjenik načelnika Josip Pecotić, Pročelnica 

Marijana Krešić, više referentice Ivana Tomašić, Valentina Protić i Dalibor Pecotić, komunlni 

redar. 

Nakon što je Predsjednik Općinskog vijeća gospodin Ljubo Kunjašić otvorio 11. sjednicu 

Općinskog vijeća, pozdravio Općinskog načelnika gospodina Kuzmu Tomašića, zamjenika 

načelnika gosp. Josipa Pecotića, pročelnicu, više referentice i komunalnog redara  te sve 

prisutne vijećnike i vijećnice te ih  pozvao da minutom šutnje odaju počast svima što su živjeli 

i umrli za slobodu Hrvatske. 

 

Prozivkom je utvrđeno da je nazočno 5 vijećnika te da vijeće može donositi pravovaljane 

Odluke. 

 

Prelazi se na vijećnička pitanja. 

 

Vijećnicu Dariu Pecotić zanima u kojoj su fazi isplate vijećničkih naknada i kada će se o tome 

raspravljati, te predlaže da se uplate u humanitarne svrhe. 

Valentina Protić odgovara da će dobiti odgovor u pisanom obliku te da će za iduće vijeće biti 

spremni materijali za vijećničke naknade. 

Kuzma Tomašić se nadovezuje vijećničke naknade po odluci pripadaju svakom vijećniku, te 

je u planu da se isplate do kraja godine. Mora se  odluči hoće li se naknade uplaćivati direktno 

na žiro račun vijećnika ili direktno u humanitarne svrhe. Mogu se pripremiti izjave i tada će 

svaki vijećnik odlučiti što će s tim novcem napraviti. 

Ljubo Kunjašić navodi da kada su se uvodile vijećničke naknade bio je dogovor da se 

uplaćuje u humanitarne svrhe. Neka se za iduće vijeće pripreme izjave i tada će svatko za sebe 

odlučiti što će sa tim novcem. Na kraju krajeva novac tko ne želi ne mora ni donirati. 

Vijećnik Lenko Salečić navodi da koliko se on sjeća da se  Odluka o visini naknade nije 

donijela. Vijećnica Daria Pecotić kaže da misli da je odluka donesena i da naknada iznosi 

100,00 kn po sjednici a donijela se  u prošlom sazivu vijeća. 

Vijećnica Ivanka Stanojević smatra da se Odluka o visini vijećničkih naknada treba donijeti u 

svakom mandatu. A koliko se ona sjeća  tome se je govorilo na kraju jedne sjednice ali već je 

sjednica bila zaključena. 

Pročelnica Marijana Krešić smatra da je Odluku treba donijeti puno prije, a ako je Odluka 

donesena ona vrijedi i za u buduće. Ljubo Kunjašić navodi da ta zadnja Odluka o visini 

vijećničke naknade nije bila vremenski ograničena. 

Načelnik predlaže da će Pročelnica zadnju odluku pregledati i procijeniti da li se može 

primjenjivati  na ovaj saziv vijeća. 

Vijećnika Frana Pešelja zanimaju kada će se nastaviti radovi na muzeju. 

Načelnik odgovara da se izvođač vratio danas na gradilište. Radnik koji je došao radi na 

ispumpavanju vode iz jame i u  ponedjeljak dolazi još 6 radnika. Planirano je da do 

1.2.2019.g. bude postavljen kamen na pijaci zbog proslave Gospe Kandalore,a do 01.06.2019. 

da bude sve završeno. 



Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda: 

 

              D n e v n i      r e d:  

 

1. Usvajanje Zapisnika 9.sjednice Općinskog vijeća  

2. Usvajanje Zapisnika 10.sjednice Općinskog vijeća 

3. Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj financijskoj  reviziji Općine 

Smokvica za 2017.godinu s prijedlogom Zaključka 

4. Prijedlog Odluke o određivanju vrijednosti boda komunalne naknade 

5. Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi 

6. Prijedlog Odluke o komunalnoj djelatnosti 

7. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu 

8. Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Smokvica i njenom pravnom 

statusu 
 

Dnevni red je USVOJEN JEDNOGLASNO. 

 

AD.1. 

Usvajanje Zapisnika 9.sjednice Općinskog vijeća  

Zapisnik je dostavljen vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. Pošto nije bilo diskutanata, Predsjednik 

Općinskog vijeća zatvara raspravu i 1.točku Dnevnog reda stavlja na glasovanje. 

Glasovanje je pokazalo da je svih 5 vijećnika glasovalo ZA, što znači da 1.točku Dnevnog reda 

USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

AD.2. 

Usvajanje Zapisnika 10.sjednice Općinskog vijeća 

Zapisnik je dostavljen vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. Pošto nije bilo diskutanata, Predsjednik 

Općinskog vijeća zatvara raspravu i 2.točku Dnevnog reda stavlja na glasovanje. 

Glasovanje je pokazalo da je svih 5 vijećnika glasovalo ZA, što znači da 2.točku Dnevnog reda 

USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

AD.3. 

Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj financijskoj  reviziji Općine Smokvica 

za 2017.godinu s prijedlogom  Zaključka 

Materijali su dostavljeni vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje načelniku riječ. Načelnik se kratko osvrće na izvješće 

revizije. Kroz 5. i 6. mjesec 2018.g. Državni ured za reviziju iz Dubrovnika  obavljali su 

financijsku reviziju za 2017.g. Općina je dobila mišljenje revizije na koje se je očitovala. Misli 

da nekih većih propusta nije bilo. Bilo je nekih nedostataka, ali većih nepravilnosti nije bilo       

( riječ je o nekim dokumentima, Odlukama i Programima koji se nisu donijeli, potrebno je 

vodovodnu mrežu prenijeti na isporučitelja,). Neke o Odluka i Programa ćemo donijeti na 

idućoj sjednici. Nedostataka je bilo, ali to nije utjecalo na poslovanje Općine. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. Pošto nije bilo diskutanata, Predsjednik 

Općinskog vijeća zatvara raspravu i 3.točku Dnevnog reda stavlja na glasovanje. 



Glasovanje je pokazalo da je svih 5 vijećnika glasovalo ZA, što znači da 3.točku Dnevnog reda 

USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

 

AD.4. 

Prijedlog Odluke o određivanju vrijednosti boda komunalne naknade 

Materijali su dostavljeni vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje načelniku riječ. Načelnik se kratko osvrće te predlaže 

vijeću da ovakvu Odluku prihvati jer je stupio na snagu novi Zakon o komunalnom 

gospodarstvu početkom kolovoza 2018.g. pa je trebalo donijeti ovu i iduće dvije Odluke. 

Do sada je bilo 1,49 po m/2 ,a sada je 1,50 m/2 na području cijele Općine Smokvica. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

Za rije se je javio vijećnik Lenko Salečić koji navodi da se protivi svakom poskupljenju i da 

za ovu Odluku i ove dolje ostale  neće podržati jer građani ostaju bez nekih boniteta koje su 

prije imali. 

Pošto više nije bilo diskutanata, Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu i 4.točku 

Dnevnog reda stavlja na glasovanje. 

 

Glasovanje je pokazalo da je  4 vijećnika glasovalo ZA,  1 SUZDRŽAN (Lenko Salečić) što 

znači da je  4.točka Dnevnog reda USVOJENA VEĆINOM GLASOVA. 

 

AD.5. 

Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi 

Materijali su dostavljeni vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje načelniku riječ. Načelnik se kratko osvrće na navedenu 

Odluku. Postojeća Odluka nije se mijenjala od 2002.g. uz izmjene nekih članaka. Ovu odluku 

je isto potrebno uskladiti sa novim Zakonom o komunalnom gospodarstvu. 

U novoj odluci : smanjen je broj zona, što znači da su Smokvica i Brna u istoj zoni. 

U II. zoni su Vinačac i Blaca, a III. Zona su područja koja ne spadaju u I. i II. zonu. 

Koeficijenti su se podigli za II. i III. Zonu. 

Koeficijente namjene smo malo više razgraničili. 

Prema staroj Odluci na kuću od 100 m2 u Smokvici se plaćalo 149,00 kn, prema novoj će se 

plaćat 150,00 kn. 

U Brni se je prema staroj Odluci plaćalo za kuću od 100m2  80,37 kn, a po novoj 150,00 kn. 

Treba napomenuti da na otoku imamo najnižu cijenu komunalne naknade. 

Za kuću od    100 m2 plaća se : u Lumbardi 336,00 kn, u Blatu 240,00 kn, u Veloj Luci 

240,00 kn, u Čari  294,00 kn a u Korčuli 420,00 kn. 

Ističe da i on nije zadovoljan povećanjem, ali ipak sa povećanjem plaćamo najniži iznos 

komunalne naknade na otoku. 

Predlaže vijeću da ovu odluku prihvati. 

 

Vijećnica Daria Pecotić ističe da nije za povećanje. Ali već kad je došlo do toga predlaže da 

se onda ta sredstva i utroše u komunalnu infrastrukturu, da se srede ceste, da se Brna bolje 

pripremi i sredi za turističku sezonu, te da se pripremi nekakav program da se zna za što su ta 

sredstva. 

Načelnik odmah odgovara da će  na idućoj sjednici uz prijedlog proračuna  dobiti prijedlog  

Program održavanja  i gradnje objekata i uređenja komunalne infrastrukture. 



Daria Pecotić se nadovezuje da se povećanje odnosi na kuće u Brni, onda predlaže da se u 

Brni kao turističko mjesto srede ceste, kupe novi kontejneri. 

Vijećnik Lenko Salečić smatra da ova predložena odluka nije ispoštovala  Zakon o 

komunalnim djelatnostima propisuje, te je mišljenja da će se teško donositi pojedinačne akte  i 

na temelju sadržaja ove odluke bit će teško donijeti rješenje o komunalnoj naknadi.  

Te predlaže da njemu prvome donesemo rješenje pa će pokazati nepravilnosti. 

Za riječ se javila Marijana Krešić koja traži od vijećnika Salečića da kaže  u čemu je odluka 

loše napisana. Misli da je odluka jasno napisana u skladu s Zakonom tj. dosta  je prepisano iz 

zakona. 

Vijećnik Salečić navodi da u predloženoj odluci nema roka plaćanja. 

Pročelnica odgovara da nije istina, da je jasno precizirano do 31.12. tekuće godine, a da u 

prošloj odluci nije bilo precizirano. Također navodi da je bila na seminaru na ovu temu, te je 

zakon tek usvojen. 

 

Za riječ se javio zamjenik načelnika Josip Pecotić koji kaže  da   se prije garažni  prostor nije 

naplaćivao, a da garažni prostor služi za držanje auto, ali ispada da kod nas garaže služe za 

držanje vina i druge djelatnosti, a auta se drže po cesti. Konkretno govori o ulici gdje on živi. 

Ističe da zna da se ovo ne odnosi na ovu odluku, ali bi predložio ovo vijeću da donese 

nekakvu odluku  da  Krublić  ukloni  auta sa cesta ili  da ponudu rješenje da se maknu auta sa 

cesta. I da se tad uvede komunalna naknada za garaže jer nije pošteno prema drugima da 

plaćaju komunalnu naknadu za garažu i ostali garažu koriste za druge djelatnosti i onda je 

koeficijent puno veći. 

Na kraju predlaže vijeću da Krublić d.o.o napravi rješenje kako se riješit automobila koji su 

parkirani na  nerazvrstanim  cestama a vlasnici imaju garaže. 

Također ga zanima tumačenje čl. 10. toč. 4 „OPG (prerada grožđa i vina ,proizvodnja 

prehrambenih proizvoda). Ako se to misli na proizvođače grožđa i vina koji stavljaju vino u 

promet“ treba to nasloviti, jer prema ovome što je napisano ispada da s to odnosi na sve OPG 

koji su u Smokvica. 

Pročelnica Marijana Krešić odgovara da su ti koeficijenti utvrđeni za one koji ostvaruju dobit 

na OPG, a to  se ne odnosi na OPG-e koji ne prodaju svoje vino. 

Gosp. Josip Pecotić se nadovezuje da ove godine u Smokvici u 50 % konoba ima više vina 

nego što ga ima on a koji je i sam registriran, te smatra da bi onda trebalo uključiti i te druge 

OPG-e. 

Pročelnica odgovara da možda te podatke ima Porezna uprava tko je registriran. 

Načelnik se nadovezuje na izlaganje zamjenika Pecotića te predlaže da se  izbriše riječ „OPG“ 

a da ostalo ostaje. 

Josip Pecotić predlaže da se nadoda iza „prerada grožđa i vina“ i da se nadoda „za tržište ili 

promet “ i tu spadaju  oni što su registrirani za prodaju vina.  

Marijana Krešić predlaže da bi trebalo zamoliti one registrirane proizvođače vina da dostave  

svoje podatke o registraciji opg-a ,obrta. 

Josip Pecotić se opet nadovezuje da koja je razlika njega kao proizvođača vina i onoga što 

prodaje ulje na tržište? 

Marijana Krešić odgovara da ako je on registriran za prodaju ulja i onda i on plaća. 

Ljubo Kunjašić  kaže da ako porezna uprava nije zaustavila sivo tržište da neće ni Općina 

Smokvica, te daje riječ vijećnici  Ivanki Stanojević. Ona smatra da nije pametno izbaciti riječ 

„OPG“ jer u slučaju da ostane samo proizvodnja grožđa i vina, npr. mi imamo OPG-ove koji 

proizvode grožđe i vino za stavljane u promet a također imamo i obrte, firme koje se bave istom 

djelatnošću a razlika u koeficijentu je od 4 do 6. Stoga ako izbacimo OPG onda svi koji se bave 

tom proizvodnjom spadaju pod ovu točku, jer zbog čega bi npr. Ljubo plaćao koeficijent od 6 

a ona od 4. 



Načelnik se slaže sa konstatacijom vijećnice Ivanke Stanojević te prihvaća prijedlog. 

Nadalje vijećnica napominje da bi trebalo nadopuniti prerada grožđa i vina za promet. 

Pročelnica se slaže s prijedlogom vijećnice Ivanke Stanojević. 

Zamjenik načelnika Josip Pecotić predlaže da se zatraži u Agenciji za plaćanje u poljoprivredi, 

ribarstvu…. u Korčuli podatke tko je registriran za preradu grožđa i vina za promet tj. tko je 

dobio minimalno tehničke uvjete. 

Ljuba Kunjašića zanima koliko bi Općina dobila od povećanja komunalne naknade? 

 

Načelni odgovara prema procjenama cca. 250.000,00 - 260.000,00 kn komunalna naknada  

godišnje, a prije je bilo cca.180.000,00 kn godišnje. Ljubo  Kunjašić kaže da bi se taj novac 

trebao onda pametno utrošiti i da postoji pokriće zbog čega je došlo do povećanja, da ljudi vide 

neku razliku. 

Frano Pešelj kaže da on neće podržati ovu točku. Daje primjer prilaz do svoje kuće u Smokvici 

za koju plaća komunalnu naknadu, a cesta je u katastrofalnom stanju. Smatra da se on turizmom 

ne bavi i zbog čega bi on plaćao veću komunalnu naknadu. 

Načelnik se nadovezuje na izlaganje vijećnika Pešelja. Navodi da je predviđeno u planu za 

2019.g. da se taj put sanira tj. da se pobetuna i postavi  javna rasvjeta. 

 

Pošto više nije bilo diskutanata, Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu u 5.stavlja na 

glasovanje uz amandman vijećnice Stanojević. 

Glasovanje je  pokazalo da je 3 vijećnika glasovalo ZA, 2 SUZDRŽANA(vijećnik Lenko 

Salečić i Frano Pešelj) što znači da je 5.točka Dnevnog rad USVOJENA VEĆINOM 

GLASOVA. 

 

 

AD.6. 

Prijedlog Odluke o komunalnoj djelatnosti 

Materijali su dostavljeni vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje načelniku riječ. 

 

Načelnik obrazlaže predloženu odluku.  Ističe  da su u odluci pobrojane komunalne djelatnosti 

na području Općine Smokvica te se dodjeljuju komunalnom poduzeću Krublić d.o.o. 

Također ističe da po preporuci Državnog ureda za reviziju  moramo potpisat ugovor sa 

Krublićem d.o.o o održavanju komunalne infrastrukture. U odluci su pobrojani poslovi koji se  

mogu dodijeliti komunalnom društvu  ili na koncesiju trećim osobama. 

 

Za rije se javila Daria Pecotić koju zanima koliko puta tjedno se prazne kontejneri u Brni te 

kako se održavaju. Načelnik odgovara da se prazne 2 puta tjedno za vrijeme zime, a za vrijeme 

ljeta svaki dan, a za održavanje kontejnera zadužen je Krublić d.o.o. Načelnik odgovara da 

koliko on zna da bi djelatnici Krublića trebali kontejnere prati u određenom vremenskom 

razdoblju. To će provjeriti sa djelatnicima, pa može dat odgovor. 

Daria Pecotić daje na primjer kontejner u Ančilima. Načelnik kaže da je upravo danas kontejner 

popravljen i da je donesen još jedan kontejner. Sada će se vidjeti da li  zbilja trebaju 3 kontejnera 

ili su pojedini ljudi neodgovorni i smeće bacaju kraj kontejnera. 

 

Frano Pešelj  se osvrće na pobrojane djelatnosti iz odluke i zanima ga kako se sve to može 

obavljat sa 2-3  radnika. Smatra da ili treba primit još ljudi ili ove poslove dati nekome u 

koncesiju. 

Ljubo odgovara da ove poslove treba obavljati Krublić. 



Načelnik se nadovezuje te navodi da su vijećnici dobili na stol opoziv starih i imenovanje novih 

članova Nadzornog odbora Krublića d.o.o. 

Bez obzira što  se svake 4 godine imenovao novi nadzorni odbor u Trgovačkom sudu se nije 

ništa mijenjalo, tako da se je sad krenulo u taj proces  da se to konačno riješi.  Treba  da se 

sastane novi Nadzorni odbor i održi sastanak sa zaposlenicima i da se vidi na čemu su te da li 

je potrebno još ljudi . Glavni prohod im je odvoz smeća i grobna naknada. 

 

Pošto više nije bilo diskutanata, Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu u 6.stavlja na 

glasovanje. 

 

Glasovanje je pokazalo da je svih 5 vijećnika glasovalo ZA, što znači da je 6.točka Dnevnog 

reda USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

AD.7. 

Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu 

Materijali su dostavljeni vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje načelniku riječ. 

Načelnik kratko obrazlaže. Navodi da je odluka u potpunosti usklađena sa novim zakonom. U 

usporedbi sa starom odlukom sa 4 zone,  smanjili smo na 3 zone. 

I. Zona (Smokvica, Brna Istruga)-35,00 kn, II.(Vinačac i Blaca)-30,00 kn, III. Zona (za ostala 

građevinska područja)-25,00 kn po m3. Uveden je i komunalni doprinos  za bazene ali po m2 

tlocrtne površine. Načini i rokovi plaćanja su ostali isti. Prema novoj Odluci stanovnici 

Smokvice više nemaju pravo popusta max.30 % . Razlog je jer je nedavno Visoki  upravni sud 

poništio Odluku jedne Općine koje su svojim stanovnicima davale popust. Ispalo je da je to 

diskriminacija prema drugim ljudima. Novost je da se oslobađaju 25 % na iznos oni ljudi koji 

grade svoju prvu nekretninu, da se oslobađaju  30 % investitori koji će zaposlit najmanje 10 

radnika, poticanje energetskih učinkovitih objekata A i A+ oslobađaju se za 25 % . 

Oslobađaju se ljudi koji su  legaliziraju kuće s 15 % popusta. 

Za riječ se javio Lenko Salečić koji je protiv povećanja cijena po m3 i za ovu odluku neće 

glasovati. Kaže da od svih ovih pogodnosti koje su navedeni da će Smokvičani jako malo od 

toga imati koristi. Na kraju će naši ljudi plaćati više jer im je povećana cijena po m3 i neće biti 

u mogućnosti ostvariti pogodnosti koje su prije imali ( 30 % oslobađanja popusta za stanovnike 

Općine Smokvica i još ako je dotična osoba Hrvatski branitelj ostvario bi popust  max. 10 % 

što u konačnici je iznosilo 40 %). 

Također se nadovezuje na spomenutu Odluku sa Visokog upravnog suda a glede prava popusta 

za stanovništvo ,u to ne ulazi ali onda je trebalo smisliti neki drugi razlog/način  da sud ne bi 

mogao naći razlog za ukidanje te presude, a našim ljudima omogućit pravo na popust. 

Za riječ se javila Marijana Krešić koja se nadovezuje na izlaganje načelnika. 

Ističe da su je načelnik i Ivana upozorili na koeficijent smanjenja za stanovnike Općine. Vezano 

za popuste Hrvatskim braniteljima oni imaju svugdje jednaka prava. 

Vezano za odluku koju je načelnik prije spomenuo, ona je te podatke našla na internetu. Ima 

nekoliko općina/gradova kojima su ukinute te odluke tj. članci a koji se odnose na popuste 

lokalnom stanovništvu. U obrazloženju Visokog upravnog suda navodi se da je komunalni 

doprinos novčano davanje koji se plaća za građenje i korištenje objekta i nema veze za 

prebivalištem dotične osobe. I taj popusti bi za navedenu osobu bio bi nezakonit. 

Vijećnik Salečić kaže da razumije što želi reći  ali da smatra da se trebalo zadržati na neki način 

bonus koji su imali lokalni stanovnici i da ostvare popust. Jer će mali broj Smokvičana ostvariti 

popuste koji su sada navedeni. 

Marijana Krešić kaže da ako ima neki prijedlog da ga kaže. 



Za rije se javio načelnik Tomašić koji kaže slijedeće: 

Hrvatski branitelji su oslobođeni  upotpunosti plaćanja komunalnog doprinosa; obitelji koji 

rješavaju prvu nekretninu oslobođeni su 25 % i ako je energetski učinkovite još 15 %. 

Vijećnik Salećić kaže da nije istina da su Hrvatski branitelji oslobođeni plaćanja komunalnog 

doprinosa. 

Načelnik citira : „Plaćanja komunalnog doprinosa oslobođeni su  hrvatski  branitelji iz 

domovinskog rata kada: grade stan radi stambenog zbrinjavanja sebe i svoje obitelji, a pravo na 

stambeno zbrinjavanje ostvaruju  dobivanjem stambenog  kredita sukladno Zakonu o hrvatskim 

branitelja“. 

Marijana  Krešić želi reći da ako netko ima kakav prijedlog za bilo koju odluka da ga neka kaže 

jer odluke nisu napisane za sva vremena -one se ipak mijenjaju, dopunjavaju. A primjer Odluke 

sa visokog upravnog suda će dostaviti vijećnicima. 

Ljubo Kunjašić kaže da jeli možda bolje da sačekamo sa donošenjem nove odluke? 

Vijećnica Daria Pecotić se nadovezuje na izlaganje vijećnika Salečića vezano za popuste i kaže 

da se je bolje napisala Odluka bi li se moglo i povećati  postotak oslobađanja za stanovnike. 

Vijećnik Salečić kaže da razumije pročelnicu ali  se je moglo umjesto riječi „prebivalište“ u 

staroj odluci predvidjeti nešto drugo a što bi se moglo odnosit na domaće stanovništvo i vezano 

za nekretninu i onda bi se to moglo primjenjivat na lokalno stanovništvo. 

Ljubo Kunjašić smatra da se ova i svaka odluka može nadopuniti, tako da ovu točku daje na 

usvajanje. 

Pošto više nije bilo diskutanata, Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu u 7.stavlja na 

glasovanje. 

Glasovanje je pokazalo da je 4 vijećnika glasovalo ZA,1 SUZDRŽAN (Lenko Salečić)  što 

znači da  je 7.točka Dnevnog reda USVOJENA  VEĆINOM GLASOVA. 

 

 

AD.8. 

Prijedlog Odluke o komunalnoj infrastrukturi Općine Smokvica i njenom pravnom 

statusu 

Materijali su dostavljeni vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje načelniku riječ. 

Načelnik kratko obrazlaže. Novi zakon  komunalnom gospodarstvu daje općinama i gradovima 

mogućnost knjiženja po skraćenom postupku. Zakon je dao mogućnost da 4 građevine kojima 

nisu bili riješeni imovinsko pravni odnosi da ih se riješi.  Riječ je o slijedećim objektima: 

Groblje, odlagalište otpada „Ugrinovica “, Dječje igralište (vrtić),Dječje igralište (ispod škole). 

Dalo bi se raspravljat da je to to pravično prema bivšim vlasnicima, a bez riješenih imovinsko 

pravnih odnosa ne možemo se javiti na natječaje. 

Za rije se je javio vijećnik Lenko Salečić koji se protivi donošenju ovakve odluke, zato što će 

se s donošenjem ovakve odluke neke ljude u odnosu na druge staviti u neravnopravan položaj 

jer  neki ljudi neće dobiti nadoknadu, a neki su ljudi za iste dijelove nekretnina na određeni 

način obeštećeni. 

Pošto više nije bilo diskutanata, Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu u 8.stavlja na 

glasovanje. 

Glasovanje je pokazalo da je 4 vijećnika glasovalo ZA,1 PROTIV (Lenko Salečić)  što znači 

da je  8.točka Dnevnog reda USVOJENA  VEĆINOM GLASOVA. 

 

Sjednica završila u 19.40 sati. 

 

Zapisničarka :Ivana Tomašić 


